
FÉLELEM NÉLKÜL 
 
 
A félelmet ki kell őzni az életünkbıl. Félelem nélkül kell élni. Isten nem fél 
semmitıl, és mivel Isten csatornái, megnyilvánulásai vagyunk, nem kell félnünk 
semmitıl. Ha hiszünk Istenben, és én feltétel nélkül hiszek Istenben, és 
elfogadjuk az Isten által kijelölt sorsunkat, akkor megszőnik félelmünk, 
szorongásunk. Aki Istenben hisz, aki hiszi és tudja, hogy sorsunk elrendelt, az 
nem fél. Ha hiszünk Istenben és Isten jóságában, akkor tudjuk azt is, hogy ha 
bármilyen jó, vagy rossz történik velünk, az nem más, mint próbatétel, feladat. 
Akármilyen rossz történik velünk, az nem tragédia, hanem feladat, próbatétel. A 
feladatot meg kell oldani, a próbatételnek meg kell felelni. Örülni kell a 
feladatnak, a próbatételnek, hiszen Istennek, a Teremtı Erınek szándéka van 
ezzel. Jókedvően, hittel, erıvel kell a feladatokat teljesíteni. Isten erıt ad hozzá. 
Nemes lélek nevelıdik ezzel. Ezzel a nemes lélekkel folytatjuk utunkat a 
következı, boldog, örök dimenzióba. Ha betegek vagyunk, ha beteg a szeretett 
hozzátartozónk, ha meghal a szeretett hozzátartozónk, ha szegények vagyunk, ha 
bizonytalan az egzisztenciánk, ha nincs állásunk, ha kirúgnak az állásunkból, ha 
nem jó az állásunk, ha magányosak vagyunk nem tragédia, feladat, próbatétel. 
Nem félünk, szorongunk, rettegünk, hanem nekilátunk megoldani a feladatot. 
Sikerülni fog, a siker az, hogy megpróbáljuk, nem adjuk fel, nem keseredünk el. 
Isten velünk lesz, erıt ad, és sorsunkat kézben tartja. Feltétlenül higgyünk 
Istenben, és akkor sohasem fogunk félni.  
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